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Protokół z XLI sesji VIII kadencji  
Rady Gminy Krupski Młyn 
z dnia 28 czerwca 2022 r. 

 
XLI sesja Rady Gminy Krupski Młyn rozpoczęła się 28 czerwca 2022 roku o godz. 10.00 

w Sali posiedzeń Rady Gminy przy ul. Głównej 5 w Krupskim Młynie. 
Ad. 1.  
Otwarcie i stwierdzenie prawomocności sesji. 
Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy – Artur Dawydzik, który po stwierdzeniu 
prawomocności sesji (obecnych 14-tu radnych – Alicja Ziaja była nieobecna) - przywitał 
wszystkich uczestniczących w sesji.  
W sesji uczestniczyli:  
Wójt Gminy – Franciszek Sufa 
Sekretarz Gminy – Danuta Pries  
Skarbnik Gminy – Iwona Kulbat 
Radca prawny – Ryszard Krawczyk  
Sołtys Potępy – Andrzej Janus 
Sołtys Krupskiego Młyna - Waldemar Nowak 
Nieobecni: 
Sołtys Ziętka - Patryk Nowak 
 
Ad. 2. 
Przyjęcie porządku obrad. 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił porządek posiedzenia:  

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności sesji. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XXXIX i XL sesji Rady Gminy. 
4. Sprawozdanie z działalności Wójta i Urzędu Gminy w okresie międzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie Wójta z realizacji wniosków i interpelacji radnych.  
6. Sprawozdanie  z działalności Przewodniczącego Rady Gminy w okresie 

międzysesyjnym.  
7. Przedstawienie Raportu o stanie gminy Krupski Młyn za 2021 rok. 
8. Debata nad Raportem o stanie gminy Krupski Młyn za 2021 rok. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Krupski Młyn wotum 

zaufania.  
10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

gminy Krupski Młyn za 2021 rok. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Krupski Młyn absolutorium z 

tytułu wykonania budżetu gminy za 2021 rok. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Krupski Młyn na 2022 rok. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Krupski 

Młyn na lata 2022 – 2027. 
14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego Nr 8 

położonego w Ziętku bl. 16 klatka B. 
15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego Nr 3 

położonego w Krupskim Młynie przy ul. Sienkiewicza 4.  
16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres 

10 lat. 
17. Interpelacje i zapytania radnych. 
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18. Oświadczenia radnych. 
19. Sprawy bieżące i wnioski. 
20. Zamknięcie sesji. 

a następnie zapytał, czy ktoś z obecnych ma uwagi do przedstawionego porządku 
posiedzenia.  
Wójt zgłosił wniosek o rozszerzenie porządku posiedzeniu o pkt o treści: "Podjęcie uchwały 
w sprawie podjęcia współpracy z NITROERG S.A. z siedzibą w Bieruniu w celu pozyskania 
zewnętrznych środków finansowych oraz doprowadzania do remontu dróg powiatowych." 
wraz z uzasadnieniem (strategiczna funkcja zakładu NITROERG). 
Następnie Bogdan Huczko wnioskował o to, aby zwrócić się również do Ministra Obrony 
Narodowej o dofinansowanie remontu dróg powiatowych, w związku z tym, że drogi 
dojazdowe do Krupskiego Młyna powinny być traktowane jako strategiczne – dojazd do 
NITROERG-u i sąsiedztwo z jednostką wojskową w Lublińcu. Przewodniczący Rady Gminy 
zaproponował aby rozpatrzyć go jako pkt 14. Następnie złożył wniosek o rozszerzenie 
porządku posiedzenia o pkt o treści: "Podjęcie uchwały w sprawie odwołania radnego z 
funkcji Przewodniczącego Komisji Terenowej, Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego”- 
rozpatrzenie go jako pkt 17. 
Adam Łuć pytał o sposób głosowania nad odwołaniem: czy będzie tajne czy jawne? 
Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że głosowanie będzie jawne. 
Andrzej Janus wnioskował o to, aby Przewodniczący Rady przedstawiał treść kolejnych 
wniosków, żeby było wiadomo nad czym trzeba zagłosować.  
Powtórnie sprawdzono obecność (15 radnych), ponieważ przyszła Alicja Ziaja.  
Nikt inny nie wniósł uwag do porządku, w związku z tym kolejne wnioski zostały 
przegłosowane. 

1. Wniosek Wójta Gminy – rozszerzenie porządku posiedzenia.  
Głosowało 15 radnych, 15 głosów – za; 

2. Wniosek Przewodniczącego Rady Gminy o rozszerzenie porządku posiedzenia sesji  
Głosowało 15 radnych, 15 głosów – za; 

a następnie przeczytał zmieniony porządek, uwzględniający wniesione wnioski. 
1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności sesji. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. a) Przyjęcie protokołu z XXXIX sesji Rady Gminy. 

b) Przyjęcie protokołu z XL sesji Rady Gminy. 
4. Sprawozdanie z działalności Wójta i Urzędu Gminy w okresie międzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie Wójta z realizacji wniosków i interpelacji radnych.  
6. Sprawozdanie  z działalności Przewodniczącego Rady Gminy w okresie 

międzysesyjnym.  
7. Przedstawienie Raportu o stanie gminy Krupski Młyn za 2021 rok. 
8. Debata nad Raportem o stanie gminy Krupski Młyn za 2021 rok. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Krupski Młyn wotum 

zaufania.  
10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

gminy Krupski Młyn za 2021 rok. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Krupski Młyn absolutorium z 

tytułu wykonania budżetu gminy za 2021 rok. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Krupski Młyn na 2022 rok. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Krupski 

Młyn na lata 2022 – 2027. 
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14. Podjęcie uchwały w sprawie współpracy z Nitroerg S.A. z siedzibą w Bieruniu w celu 
pozyskania zewnętrznych środków finansowych oraz doprowadzenia do remontu 
dróg powiatowych. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego Nr 8 
położonego w Ziętku bl. 16 klatka B. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego Nr 3 
położonego w Krupskim Młynie przy ul. Sienkiewicza 4.  

17. A. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na 
okres 10 lat.  
B Podjęcie uchwały w sprawie odwołania radnego z funkcji przewodniczącego Komisji 
Terenowej, Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego.  

18. Interpelacje i zapytania radnych. 
19. Oświadczenia radnych. 
20. Sprawy bieżące i wnioski. 
21. Zamknięcie sesji. 

 
W głosowaniu brało udział 15-tu radnych.  
Przy 15- tu głosach – za  
0 głosach – przeciw 
0 głosach – wstrzymujących się 
zmieniony porządek posiedzenia został przyjęty przez radnych.  
 
Ad. 3 a. 
Przyjęcie protokołu z XXXXIX sesji Rady Gminy. 
Przewodniczący Rady Gminy – Artur Dawydzik zapytał radnych czy zapoznali się z 
protokołem sesji Rady Gminy z 31 maja 2022 roku oraz czy wnoszą do jego treści jakieś 
uwagi. Nikt nie wniósł uwag do protokołu. 
W głosowaniu brało udział 15-tu radnych.  
Przy 15 głosach – za  
0 głosach – przeciw 
0 głosach – wstrzymujących się 
protokół sesji z 31 maja 2022 roku został przyjęty. 
 
Ad. 3 b. 
Przyjęcie protokołu z XLI sesji Rady Gminy. 
Przewodniczący Rady Gminy – Artur Dawydzik zapytał radnych czy zapoznali się z 
protokołem sesji Rady Gminy z 7 czerwca 2022 roku oraz czy wnoszą do jego treści jakieś 
uwagi. Nikt nie wniósł uwag do protokołu. 
W głosowaniu brało udział 15-tu radnych.  
Przy 15 głosach – za  
0 głosach – przeciw 
0 głosach – wstrzymujących się 
protokół sesji z 7 czerwca 2022 roku został przyjęty. 
 
Ad. 4.  
Sprawozdanie z działalności Wójta i Urzędu Gminy w okresie międzysesyjnym. 
Sekretarz Gminy zapoznała ze sprawozdaniem z działalności Wójta i Urzędu Gminy w okresie 
międzysesyjnym (załącznik nr 1 do protokołu).  
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Następnie przedstawiła radnym proponowane terminy dot. ponownej procedury wyłożenia  
projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy, który jest 
opracowywany, po przegłosowaniu przez radę treści uwag i wniosków do niego.  
Andrzej Janus zwrócił się do radnych o mobilizację i przestrzeganie zaproponowanych 
terminów poszczególnych czynności, dlatego, że m.in.: mieszkańcy Potępy z niecierpliwością 
oczekują na uchwalenie miejscowego planu zagospodarowania dla gminy.  
Bogdan Huczko pytał o to jak wygląda sytuacja spłaty zadłużenia dotyczącego wody i ścieków 
w gminie? 
Skarbnik Gminy wyjaśniła, że sprawy są w toku i oczekujemy na ich rozstrzygnięcie.  
Bogdan Huczko pytał jakie są wyniki jakości wody dostarczanej mieszkańcom gminy.  
Wójt odpowiedział, że wyniki są na bieżąco publikowane w Internecie, natomiast woda jest 
przebadana i spełnia wymagane normy. 
Wójt podziękował radnym za pomoc w uruchomieniu basenu, szczególnie 
Przewodniczącemu i Wiceprzewodniczącemu Rady Gminy w znalezieniu firmy, która zajęła 
się modernizacją obiektu. Podziękował również Dyrektorowi GOKSiR-u, organizacjom 
pozarządowym oraz mieszkańcom gminy za troskę i opiekę nad uchodźcami z Ukrainy, za 
spotkania integracyjne i wszelką pomoc.  
Podziękował też zarządowi i zawodnikom, członkom Klubu Sportowego za współpracę przy 
organizacji obchodów 30-lecia gminy oraz 75-lecia Klubu Sportowego Nitron. Złożył 
podziękowanie pracownikom Urzędu, a szczególnie Pani Sekretarz oraz pracownikom 
referatu gospodarki komunalnej i mieszkaniowej z kierownikiem Beata Plazą na czele. Złożył 
ogromne podziękowania za zaangażowanie Magdalenie Hajdzie.  
Adam Łuć podziękował Wójtowi Gminy oraz pani Sekretarz za znalezienie sposobu na 
otwarcie i uruchomienie basenu, na który z niecierpliwością czekali mieszkańcy. Zwrócił 
również uwagę na to, że w lokalnej prasie nie było informacji na temat otwarcia obiektu.  
Radny Łuć zapytał czy znajdą się w budżecie gminy na 2022 rok środki finansowe na 
dofinansowanie zakupu wozu strażackiego dla OSP w Potępie (75 tys. zł), który jest niezwykle 
ważny dla całej społeczności gminy. Wójt wyjaśnił, że czynione są starania o znalezienie 
środków finansowych na ten cel. Dopowiedział, że udało się pozyskać dofinansowanie na 
modernizację niecki basenowej wraz z systemem uzdatniania wody.  
Andrzej Janus podziękował p. Beacie Plazie – kierownikowi referatu gospodarki komunalnej i 
mieszkaniowej, za przygotowanie odpustu Bożego Grobu w Potępie oraz pracownikom 
gospodarczym, którzy pracowali w terenie. Podziękował mieszkańcom za zaangażowanie i 
pracę na rzecz sołectwa. 
Wójt Gminy wyraził podziękowania dla sołtysów, a szczególnie dla sołtysa Krupskiego Młyna, 
który pomógł w zaangażowaniu młodzieży z Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego oraz 
wszystkim tym, którzy aktywne uczestniczyli w przygotowaniach do obchodów jubileuszu 
gminy oraz dnia dziecka w Odmuchowie.  
 
Ad. 5. 
Sprawozdanie Wójta z realizacji wniosków i interpelacji radnych. 
Wójt Gminy następnie przedstawił obecnym sprawozdanie z realizacji wniosków i interpelacji 
radnych (załącznik nr 2 do protokołu).  
 
Ad. 6. 
Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy w 
okresie międzysesyjnym:  
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1) 7 czerwca – uczestniczył w uroczystej sesji Rady Gminy, podczas której wręczono 
tytuły honorowych i zasłużonych obywateli gminy Krupski Młyn; 

2) 7 i 14 czerwca pełnił dyżur w Urzędzie Gminy;    
3) 11 czerwca uczestniczył w zawodach pożarniczych o puchar Wójta Gminy Krupski 

Młyn i Tworóg oraz w obchodach Dnia Dziecka, które odbyły się w Odmuchowie,  
4) 14 czerwca uczestniczył w posiedzeniu Komisji Terenowej, Porządku i Bezpieczeństwa 

Publicznego, 
5) 21 czerwca prowadził wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy; 
6) 25 czerwca uczestniczył w meczu oldbojów w KS NITRON, 
7) 26 czerwca uczestniczył we mszy świętej z okazji jubileuszu gminy i klubu sportowego 

NITRON.  
 
Ad. 7. 
Przedstawienie Raportu o stanie gminy Krupski Młyn za 2021 rok. 
Sekretarz Gminy powiedziała, że zgodnie z art. 28 aa ustawy o samorządzie gminnym Wójt 
Gminy ma obowiązek przedstawienia do końca maja br., Radzie Gminy, Raportu o stanie 
gminy Krupski Młyn za 2021 rok. Tak też się stało. Raport zawiera podsumowanie 
działalności Wójta Gminy Krupski Młyn oraz podległych mu jednostek organizacyjnych. 
Informacje podzielone zostały na obszary tematyczne takie jak finanse gminy, inwestycje, 
sprawy społeczne, edukacja, ochrona środowiska, kultura, bezpieczeństwo i inne. Podstawą 
opracowania są dokumenty sporządzone przez pracowników urzędu gminy oraz jednostki 
organizacyjne gminy.  
Wójt Gminy przypomniał, jak ważny jest to dokument, jakie ma znaczenie, i że każdy 
zainteresowany może z niego skorzystać. Jest tam efekt pracy całego Urzędu Gminy - 
urzędników, pracowników jednostek organizacyjnych gminy oraz radnych. Podkreślił, że za 
przygotowanie i opracowanie raportu odpowiada Sekretarz Gminy, która pracuje nad 
dokumentem przy współpracy z pracownikami urzędu i jednostek. Praca jest żmudna i 
czasochłonna, dlatego wyraził ogromne podziękowanie Pani Sekretarz za pracę włożoną w 
opracowanie tego raportu. Podkreślił, że w gminie pojawiło się niepokojące zjawisko spadku 
ilości mieszkańców gminy (więcej zgonów niż urodzeń), ponadto obserwując zachodzące 
zjawiska demograficzne należy przygotować się do niezwykle trudnych decyzji dot. reformy 
oświaty w gminie. Będzie to bardzo ważne dla funkcjonowania gminy a przede wszystkim jej 
finansów. We wrześniu zostaną przedstawione radnym dane statystyczne dot. liczby uczniów 
w placówkach oświatowych w gminie.  
 
Ad. 8.  
Debata nad Raportem o stanie gminy Krupski Młyn za 2021 rok. 
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do radnych o zabranie głosu.  
Andrzej Janus – mówił o zadłużeniu gminy na dzień 31 grudnia 2018 roku w zestawieniu z 
zadłużeniem na dzień 31 grudnia 2021 roku. Podziękował Skarbnikowi za ogrom pracy 
włożony w domykanie budżetu, by mogły się tam znaleźć niezbędne zadania do realizacji.  
Podziękował Wójtowi Gminy w imieniu swoim i mieszkańców, za wykonane prace, 
szczególnie w sołectwie Potępa – Żyłce – droga. Wyraził nadzieję na to, że w najbliższym 
czasie uda się dokończyć to zadanie, aby polepszyć status życia mieszkańców. Mówił również 
o tym, że należy przeprowadzić reformę oświaty w gminie, ponieważ jak pokazują analizy, 
sytuacja tego wymaga. Mówił o dochodach i wydatkach na oświatę, podkreślał, że oczekują 
na realizację podwyżki dla nauczycieli. Mówił o ogromnych niedoborach środków 
finansowych. Jego zdaniem konieczne będzie powołanie zespołu ds. reformy oświaty. 
Podziękował Wójtowi Gminy, Skarbnikowi i Sekretarzowi Gminy, Przewodniczącemu Rady 
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Gminy, że udało się doprowadzić do uchwalenia jednej stawki za wodę i ścieki dla wszystkich 
mieszkańców. Życzył podejmowania przez radę dobrych decyzji, które będą dobre dla 
mieszkańców gminy.  
Bogdan Huczko powiedział, że problemy demograficzne dotyczą nie tylko gminy Krupski 
Młyn ale wielu małych miast i miasteczek. Mówił o tym, że w pracach powinna wziąć udział 
komisja oświaty, która ma w swoim zakresie zadania dotyczące oświaty.  Odniósł się do 
istniejącego zadłużenia, dodał, że prowadzona polityka finansowa jest prawidłowa. 
Zauważył, że dzięki programowi rządowemu POLSKI ŁAD udało się zrealizować ważne dla 
mieszkańców zadania. Złożył podziękowania dla Pani Skarbnik, Wójta i Rady Gminy. Życzył 
podejmowania dalszych dobrych decyzji przez radnych Gminy.  
Bogdan Huczko przypomniał o tym, że już kilkukrotnie składał wniosek o to aby opracować 
całościowy plan rozwoju i modernizacji gminy, aby można było sukcesywnie realizować 
kolejne zamierzenia. Zaapelował aby przygotować taki dokument, który ułatwiłby 
podejmowanie kolejnych wyznaczonych zadań inwestycyjnych i bieżących. Raport jest 
dobrym dokumentem, który podsumowuje dotychczasowe działania, których, jak się okazuje 
było sporo. 
Adam Łuć po analizie raportu odniósł się do niepokojącego trendu dot. zmniejszenia liczby 
mieszkańców gminy, mówiąc, że należy poczynić starania aby zachęcić ludzi (szczególnie z 
dużą liczbą dzieci) do osiedlania się na terenie gminy. Mówił o tym, że gdyby porównać ilość 
nowych mieszkańców w poszczególnych sołectwach, to najwięcej jest ich w Potępie.  
Mówił o tym co udało się osiągnąć w 2021 roku, a mianowicie: powołanie SIM-u, czy 
propozycja SM „CHEMIK” dot. nowego sposobu zagospodarowania trójkąta między MOW a 
starym ZOZ-em (być może budownictwo wielorodzinne). Mówił o negatywnym odbiorze 
mieszkańców, tego, co robi w tej kadencji rada Gminy, o tym, że niewiele się dzieje. 
Przypomniał o staraniach o nowe środki i nowe dofinansowania. Zdaje sobie sprawę z 
możliwości i ograniczeń, jednak ma nadzieję, że uda się podjąć kolejne przedsięwzięcia, na 
które być może uda się pozyskać środki zewnętrzne. Wyraził zadowolenie z tego, że gmina 
otrzymała dofinansowania z programu Polski Ład. Przypomniał, że w Ziętku znajdują się 
nieruchomości gruntowe, które można przeznaczyć do sprzedaży. Istnieje szansa, że znajdą 
nabywców. Dobrze byłoby je zareklamować.  
Jeśli chodzi o inwestycje, to nie zgadza się ze stwierdzeniem zawartym w raporcie, które 
opisuje rozstrzygnięcie postępowania przetargowego dot. budowy budynku gospodarczo-
garażowego dla OSP w Krupskim Młynie. Zapis mówił o przekroczeniu limitu wydatków na to 
zadanie, co spowodowało przesunięcie w czasie realizacji tego zadania. Natomiast dzięki 
programowi Polski Ład udało się otrzymać środki na wykonanie budynku OSP. Wyraził 
nadzieję, na zrealizowanie tego zadania w jak najkrótszym czasie. 
Przypomniał, że udało się utworzyć dwa sołectwa, czego był inicjatorem oraz o tym w jakim 
stopniu wydatkowano środki z funduszu sołeckiego każdego z sołectw.  
Mówił o pracach związanych z uchwaleniem miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego i wyraził nadzieję, że uda się zakończyć procedurę w 2022 roku. Wyraził 
zadowolenie z tego, że udało się pozyskać środki finansowe z prywatyzacji mienia 
komunalnego. Prosił, aby przemyśleć w jaki sposób można zapewnić dostawę wody 
mieszkańcom Odmuchowa.  Przypomniał o uporządkowaniu kwestii dot. Agencji Rozwoju 
Lokalnego i podjęciu działań o wycofaniu udziałów gminy z Agroturu. Zaapelował o podjęcie 
działań w tym kierunku, aby nie trzeba było wykładać z budżetu dodatkowych środków.  
Radca prawny wyjaśnił, że jaka obecnie jest sytuacja spółki oraz jaka jest procedura zbycia 
udziałów. Jest to bardzo skomplikowane i wymaga wielu zabiegów oraz środków 
finansowych.  
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Bogdan Huczko mówił o tym, że jest wielu mieszkańców, którzy mają niezaspokojone 
potrzeby mieszkaniowe. Mieszkalnictwo to trudny i czasochłonny problem, który należy 
rozwiązać.  
Wójt Gminy powiedział, że popełniono liczne błędy w działaniu, jednak jeśli wiadomo, jakie 
to błędy, wówczas można pracować nad ich naprawieniem.  
Franciszek Sufa mówił o zadaniach, które czekają gminę, z którymi nie udało się uporać oraz 
o planowanych przedsięwzięciach na kolejne lata. Mówił o tym, że nadal istnieje założenie, 
aby jeśli tylko będzie taka możliwość to wnioskować o środki z zewnątrz, po to aby 
realizować kolejne inwestycje na terenie gminy. Mówił o współpracy ze Spółdzielnią 
Mieszkaniową „Chemik” oraz poinformował o planowanych rozmowach na temat systemu 
funkcjonowania oświaty w gminie następnie podziękował wszystkich za dobrą współpracę w 
2021 roku. 
Przewodniczący Rady Gminy podziękował organizacjom pozarządowym, które działają na 
terenie gminy na rzecz mieszkańców. Apelował o skonsolidowanie działań i zachęcał do 
indywidualnych inicjatyw.  
Bogdan Huczko zawnioskował o 5 minutową przerwę. Jednak Przewodniczący Rady Gminy 
zaproponował aby, jeśli niema już innych uwag do raportu, to najpierw podjąć uchwałę w 
sprawy wotum zaufania a dopiero później zrobić przerwę. Propozycja Przewodniczącego 
Rady Gminy została przyjęta przez radnych przez aklamację.  
 
Ad. 9. 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Krupski Młyn wotum zaufania. 
Adam Łuć – jako przewodniczący komisji rewizyjnej, wnioskował o podjęcie uchwały w 
sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Krupski Młyn wotum zaufania.   
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił treść projektu uchwały a radni zagłosowali nad 
projektem.  
W głosowaniu brało udział 15 – tu radnych. 
Przy 15-tu radnych za 

0 głosach przeciw 
0 głosach wstrzymujących się 

uchwała Nr XLI/418/22 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Krupski Młyn wotum 
zaufania, została podjęta.  
Przewodniczący Rady Gminy pogratulował Wójtowi udzielenia wotum zaufania. 
Wójt Gminy podziękował za pracę i współpracę radnym i pracownikom Urzędu Gminy i 
jednostek pomocniczych . Mówił o tym, że raport o stanie gminy jest przygotowywany przez 
pracowników gminy pod nadzorem Sekretarza Gminy, któremu podziękował za ogrom pracy 
z tym związanej.  
Podziękował za 2021 rok i przypomniał o istniejących zagrożeniach i życzył wszystkim 
zdrowia. 
Następnie zarządzono 5 minutową przerwę. Po przerwie obrady wznowiono.  
 
Ad. 10. 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego gminy 
Krupski Młyn za 2021 rok. 
Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że sprawozdanie finansowe było szczegółowo omówione 
na posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 
Skarbnik Gminy przedstawiła radnym sprawozdanie finansowe wraz ze sprawozdaniem z wykonania 
budżetu Gminy Krupski Młyn za 2021 rok oraz zapoznała z uchwałą Nr 4200/V/65/2022 z dnia 28 
kwietnia 2022 roku V Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach w sprawie 
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opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Krupski Młyn sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2021 
rok. 
Komisja Oświaty, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Sportu na posiedzeniu 21 czerwca br. pozytywnie 
rozpatrzyła sprawozdanie finansowe gminy za 2021 rok; 
Komisja Terenowa, Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego na posiedzeniu 21 czerwca br. 
pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2021 r.;  
Komisja Budżetowa i Rozwoju Przedsiębiorczości na posiedzeniu 21 czerwca br. pozytywnie 
rozpatrzyła sprawozdanie finansowe wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Krupski 
Młyn za 2021 rok.  
Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Krupski Młyn za 
2021 rok. 
W głosowaniu brało udział 15-tu radnych. 
Przy 15 głosach – za  
0 głosach – przeciw 
0 głosach – wstrzymujących się  
uchwała Nr XLI/419/22 w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego gminy 
Krupski Młyn za 2021 rok, została podjęta. 
 
Ad. 11. 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Krupski Młyn absolutorium z tytułu 
wykonania budżetu gminy za  2021 rok. 
Skarbnik Gminy poinformowała o posiedzeniu komisji Rewizyjnej, której przedmiotem posiedzenia 
było rozpatrzenie sprawozdania finansowego za 2021 rok oraz rozpatrzenie sprawozdania z 
wykonana budżetu gminy za 2021 rok oraz przygotowanie wniosku w sprawie absolutorium dla 
Wójta Gminy. Następnie przedstawiła obecnym wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Krupski Młyn 
w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Krupski Młyna za 2021 rok oraz zapoznała 
radnych z treścią uchwały Nr 4200/III/148/2022 z dnia 2 czerwca 2022 roku III Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej 
Rady Gminy Krupski Młyn. 
Członkowie Komisji stałych Rady Gminy tj. Komisji Budżetowej i Rozwoju Przedsiębiorczości, Komisji 
Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Sportu oraz Komisji Terenowej, Porządku i 
Bezpieczeństwa Publicznego po zapoznaniu się ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2021 rok, 
sprawozdaniem finansowym i informacją o stanie mienia za rok 2021 oraz wnioskiem Komisji 
Rewizyjnej i opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach, pozytywnie je zaopiniowali. 
Adam Łuć przypomniał, że jedyne uwagi, co do treści sprawozdań w ostatnich kilku latach dot. 
wyłącznie spraw technicznych a nie merytorycznych. Dodał, że Komisja Rewizyjna pozytywnie 
zaopiniowała sprawozdanie z wykonania budżetu za 2021 rok oraz wnioskowała o udzielenie 
Wójtowi absolutorium. 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy 
absolutorium z tytułu wykonania budżetu na 2021 rok.  
Następnie Rada Gminy przystąpiła do głosowania.  
W głosowaniu brało udział 15-tu radnych. 
Przy 15 głosach - za  
0 głosach - przeciw 
0 głosach - wstrzymujących się, 
uchwała Nr XLI/420/22 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu wykonania 
budżetu gminy Krupski Młyn za 2021 rok, została podjęta bezwzględną większością głosów 
ustawowego składu rady gminy. 
Przewodniczący Rady Gminy podziękował i pogratulował Wójtowi Gminy uzyskania absolutorium a 
Wójt Gminy podziękował za podjęcie uchwały. 

 
Ad. 12.  
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Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Krupski Młyn na 2022 rok. 
Skarbnik Gminy powiedziała, że zmiany budżetu gminy na 2022 rok były omówione na 

wspólnym posiedzeniu komisji i zostały przyjęte bez uwag. 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił treść projektu uchwały a radni zagłosowali nad projektem.  
W głosowaniu brało udział 15-tu radnych. 
Przy 15-tu radnych za 

0 głosach przeciw 
0 głosach wstrzymujących 

uchwała Nr XLI/421/22 w sprawie zmian budżetu gminy Krupski Młyn na 2022 rok, została podjęta.  
 
Ad. 13.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Krupski Młyn na lata 
2022 – 2027.  

Skarbnik Gminy powiedziała, że projekt zmiany wpf zakłada dostosowanie wartości do kwot, 
które zaplanowane zostały w projekcie uchwały budżetowej na 2022 rok.   
W głosowaniu brało udział 15-tu radnych. 
Przy 15 głosach – za  

0 głosach – przeciw 
            0 głosach – wstrzymujących się  
uchwała Nr XLI/422/22 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Krupski Młyn na 
lata 2022 – 2027, została podjęta. 

 
Ad. 14. 

Podjęcie uchwały w sprawie podjęcia współpracy z Nitroerg S.A. z siedzibą w 
Bieruniu w celu pozyskania zewnętrznych środków finansowych oraz doprowadzenia do 
remontu dróg powiatowych.  
Nikt nie wniósł uwag do projektu. Przewodniczący Rady Gminy przedstawił treść projektu 
uchwały a radni zagłosowali nad uchwałą. W głosowaniu brało udział 15-tu radnych. 
Przy 15-tu głosach za 
0 głosach przeciw 
0 głosach wstrzymujących 
uchwała Nr XLI/423/22 w sprawie podjęcia współpracy z Nitroerg S.A. z siedzibą w 
Bieruniu w celu pozyskania zewnętrznych środków finansowych oraz doprowadzenia do 
remontu dróg powiatowych została podjęta. 
 
Ad. 15.  

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego Nr 8 
położonego w Ziętku bl. 16, klatka B. 
Sekretarz Gminy przypomniała, że uchwała była szczegółowo omówiona na wspólnym 
posiedzeniu Komisji Rady a dotyczy wniosku o zgodę na sprzedaż, dotychczasowemu 
najemcy lokalu.  
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił treść projektu uchwały a radni zagłosowali nad 
uchwałą. W głosowaniu brało udział 15-tu radnych. 
Przy 15-tu głosach za 

0 głosach przeciw 
0 głosach wstrzymujących się 

uchwała Nr XLI/424/22 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego Nr 8 
położonego w Ziętku bl. 16, klatka B, została podjęta.  
 
Ad. 16. 
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Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego nr 3 
położonego w Krupskim Młynie przy ul. Sienkiewicza 4. 
Sekretarz Gminy powiedziała, że uchwała była szczegółowo omówiona na wspólnym 
posiedzeniu Komisji Rady i omówiła jej treść i uzasadnienie. Powiedziała, że jest to ostatni 
lokal komunalny w budynku wspólnoty mieszkaniowej, który będzie przeznaczony do 
sprzedaży w drodze przetargu ograniczonego do mieszkańców gminy Krupski Młyn. Nikt z 
radnych nie wniósł uwag do projektu uchwały.  
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił treść projektu uchwały a radni zagłosowali nad 
uchwałą. W głosowaniu brało udział 15-tu radnych. 
Przy 15-tu głosach za 
0 głosach przeciw 
0 głosach wstrzymujących 
uchwała Nr XLI/425/22 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego nr 3 
położonego w Krupskim Młynie przy ul. Sienkiewicza 4, została podjęta.  
 
Ad. 17 a. 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres 10 
lat. 
Sekretarz Gminy powiedziała, że temat był szczegółowo omówiony na wspólnym 
posiedzeniu Komisji Rady i nikt nie wniósł uwag do jego treści. 
Adam Łuć powiedział, że należy podkreślić, że jest to rodzaj wsparcia dla działalności 
lokalnego przedsiębiorcy.  
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił treść projektu uchwały a radni zagłosowali nad 
uchwałą. W głosowaniu brało udział 15-tu radnych. 
Przy 15-tu głosach za 
0 głosach przeciw 
0 głosach wstrzymujących się 
uchwała Nr XLI/426/22 w wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres 10 lat 
została podjęta.  
 
Ad. 17 b. 
Podjęcie uchwały w sprawie odwołania radnego z funkcji przewodniczącego Komisji 
Terenowej, Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego. 
Jacek Kiszkis złożył oświadczenie, w którym wyraził ubolewanie, że podczas posiedzenia 
Komisji Terenowej, Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego – 19 maja br., naruszył 
nietykalność cielesną radnego Janusa (złapał go za ramię) i zapewnił, że takie zachowanie już 
się nie powtórzy. 
Andrzej Janus podziękował za to oświadczenie i opowiedział o tym, że po zajściu miał zamiar 
złożyć doniesienie do prokuratury, jednak w obecnej sytuacji, zapewnił, że tego nie zrobi.. 
Mimo tego, jednak podtrzymuje wcześniejszy wniosek o odwołanie radnego Kiszkisa z funkcji 
Przewodniczącego, bo uważa, że dwukrotnie naruszył obowiązki przewodniczącego komisji i 
należy wybrać nowego przewodniczącego i wiceprzewodniczącego. 
Złożył wniosek do prokuratury o to aby nie wszczynać postępowania w tej sprawie oraz 
dodał, że nie będzie miał żalu i to kończy sprawę. Powiedział, że daruje mu 12 miesięcy, 10 
lat i możliwość startu w kolejnych wyborach.  
Adam Łuć podziękował za ten gest radnemu Janusowi i uniesienie się ponad podziałami a 
radnemu Kiszkisowi za refleksję.  
Nikt z radnych nie wniósł uwag do projektu uchwały.  
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Przewodniczący Rady Gminy przedstawił treść projektu uchwały a radni zagłosowali nad 
uchwałą. W głosowaniu brało udział 14-tu radnych. 
Przy 7-tu głosach za 
5 głosach przeciw 
2 głosach wstrzymujących się 
1 głosie nieoddanym 
uchwała Nr XLI/427/22 w sprawie odwołania radnego z funkcji przewodniczącego Komisji 
Terenowej, Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego, została podjęta.  
 
Ad. 18. 

Interpelacje i zapytania radnych. 
Nie zgłoszono. 
 
Ad. 19.  

Oświadczenia radnych. 
Nie złożono. 
 
Ad. 20.  

Sprawy bieżące i wnioski: 
1. Bogdan Huczko – pytał do kiedy będzie otwarty basen w Krupskim Młynie? 
Wójt wyjaśnił, że zamknięcie basenu planowane jest na połowę sierpnia, tak jak to bywało w 
poprzednich latach.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Ad.  21. 
Zamknięcie sesji.   
 
Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesję o godz. 13.00. 
 

Adam Łuć ograniczenia prędkości – ul. Zawadzkiego Krupski Młyn 

Adam Łuć interwencji do ZDP – wymiana zniszczonej nawierzchni – 
przejazd kolejowy w Odmuchowie 

Bogdan Huczko interwencji do ZDP – montaż wysepek przy wlotach do 
miejscowości 

Herbert Panchyrz  interwencji do ZDP – pomalowanie pasów – przejść dla pieszych 

Adam Łuć opracowania projektu wodociągu dla Odmuchowa (wniosek do 
Polskiego Ładu) 

Adam Łuć naprawy nieświecącej lampy – druga lampa ul. Powstańców Śl. 

Roman Kulawik wykonania cięć pielęgnacyjnych żywopłotów w Ziętku – wyjazd 
z Osiedla na ul. Tarnogórską 

Andrzej Janus wykoszenia ulicy Piecucha oraz ul. Polnej w Potępie 

Andrzej Janus interwencji do ZDP - wykoszenie poboczy od Potępy do 
Krupskiego Młyna 

Andrzej Janus naprawy 2 lamp na Kanolu oraz mostku w Kanolu 

Andrzej Janus naprawy dziury przy progu spowalniającym – ul. Zielona w 
Potępie 

Andrzej Janus przeprowadzenia reformy oświaty w gminie i powołanie 
zespołu do tego celu 

Bogdan Huczko naprawy drogi w kierunku ogródków działkowych Ziętek - 
Potępa 

Bogdan Huczko wymiana wodociągu ul. Słowackiego Krupski Młyn 
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Na tym protokół zakończono. 
 

Przewodniczący Rady Gminy 
( - ) Artur Dawydzik 

 
 
Protokołowała:  
K. Michałek 
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Krupski Młyn, 28 czerwca 2022 roku 
 

Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy i Pracy Urzędu Gminy w 
okresie międzysesyjnym 

 

Data ostatniej Sesji Rady Gminy Krupski Młyn: 31 maja 2022 roku 
 

Referat Finansowy 
W Referacie finansowym w okresie międzysesyjnym prowadzono księgi rachunkowe zgodnie 
z ustawą o rachunkowości i w oparciu o zapisy Zarządzenia Wójta Gminy opisujące politykę 
rachunkowości w Gminie Krupski Młyn. Uwzględniono również przepisy ustaw szczególnych. 
Księgi rachunkowe prowadzi się dla jednostki, czyli Urzędu Gminy jak również dla Organu, 
czyli Gminy Krupski Młyn. Ujęto w księgach rachunkowych (głównej księgi i pomocniczych 
ksiąg) wszystkie zdarzenia gospodarcze, jakie występują w działalności gminy Krupski Młyn. 
Okresem sprawozdawczym jest każdy miesiąc danego roku budżetowego. W okresie 
międzysesyjnym ponadto dokonano następujących czynności: Zamknięto księgi rachunkowe 
trwale za 2021 rok. Na podstawie zamkniętych ksiąg rachunkowych sporządzono 
sprawozdania finansowe za 2021 w postaci bilansu, rachunku zysków i strat, zmian w 
funduszu. Sprawozdania finansowe sporządzono dla jednostki, czyli Urzędu Gminy jak i dla 
Organu, czyli budżetu gminy Krupski Młyn. Zarządzeniem Wójta przyjęto sprawozdanie 
roczne z wykonania budżetu gminy Krupski Młyn za 2021 rok oraz przyjęto informację o 
stanie mienia komunalnego oraz przyjęto sprawozdania z wykonania planów finansowych 
samorządowych instytucji kultury, dla których gmina jest organem założycielskim. 
Sprawozdanie złożono do Rady Gminy oraz przesłano do Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Katowicach celem wydania opinii. Sporządzono na podstawie ewidencji księgowej 
sprawozdania budżetowe za miesiąc maj 2022 r. Dokonano rozliczenia podatku VAT za 
miesiąc maj 2022 rok na podstawie ewidencji księgowej. Obecnie miesiąc czerwiec 2022 r. 
podlega ewidencji księgowej w zakresie zdarzeń gospodarczych występujących w gminie 
Krupski Młyn. Następuje opodatkowanie podatkiem od nieruchomości, podatkiem rolnym i 
leśnym w związku ze zmianami w ewidencji gruntów i budynków, którą prowadzi Starostwo 
Powiatowe w Tarnowskich Górach. Windykacja należności gminy jest prowadzona na bieżąco 
w zakresie podatków i opłat lokalnych, dostawy wody i odprowadzenia ścieków, 
gospodarowania odpadami (tzw. śmieci), czynszu mieszkalnego i innych incydentalnych 
należności. Wydawane są zmiany w budżecie gminy na 2022 rok Zarządzeniami Wójta w 
zakresie jakim przysługuje organowi wykonawczemu. Raty kredytów i pożyczek są spłacane 
wg. harmonogramu i są zgodne z danymi wykazanymi w wieloletniej prognozie finansowej na 
lata 2021-2027. 

Inwestycje, Gospodarka Gruntami, Geodezja i Ochrona Środowiska 
14 czerwca br. podpisana została umowa na realizację robót związanych z zadaniem 
pn. „Ochrona dorzecza Małej Panwi poprzez rozbudowę i modernizację gospodarki 
wodno-ściekowej - etap II - realizacja projektu na terenie Gminy Krupski Młyn”. 
Umowa podpisana została z konsorcjum firm P.P.H.U. INSTAL-BUDOTECH Jan Gorol z 
Kamienicy, REDDO Piotr Trybała z Gliwic i STALBUDOM Sp. z o. o. z Warszawy. Termin 
realizacji prac to 400 dni od podpisania umowy, czyli 19 lipca 2023 roku. Kwota 
umowy wynosi 10 872 726 zł.  
14 czerwca br. podpisana została także umowa z firmą Inżynieria Śląsk Grzegorz 
Galiniak na pełnienie funkcji nadzoru inwestorskiego na powyższe zadanie. Termin 
realizacji nadzorów tożsamy jest z terminem realizacji robót budowlanych. Kwota 
umowy wynosi zaś 62 730 zł. 



 14 

Podpisane zostały umowy na realizację zadań inwestycyjnych gminy związanych z:  
- modernizacją małej sali gimnastycznej w Szkole podstawowej w Krupskim Młynie, 
polegającą na wymianie świetlików dachowych i modernizacji pokrycia dachowego. 
Wykonawcą prac jest ZUH Mirosław Kukuła z Kalet. Koszt prac wynosi 30 750 zł. 
Termin wykonania to połowa lipca br., 
- modernizacją placów zabaw w Odmuchowie i przy ul. Leśmiana w Krupskim Młynie, 
polegającą na zmianie zdegradowanej nawierzchni z płyt z EPD na nawierzchnię 
żwirową. Prace obejmują demontaż i utylizację płyt, korytowanie powierzchni na 20 
cm, ułożenie geowłókniny oraz wypełnienie żwirem. Termin realizacji prac to 30 
czerwca br. a koszt to 59 901 zł. 
Przygotowywana jest dokumentacja związana z postępowaniami przetargowymi na 
realizację inwestycji dofinansowanych w ramach Programu Rządowego Polski Ład na: 
- przebudowę budynku garażowo-gospodarczego na potrzeby OSP Krupski Młyn, 
- modernizację dróg gminnych, 
- modernizację budynku urzędu gminy. 
Termin ogłoszenia postepowań przetargowych to ostatni tydzień lipca br.  
Planujemy, w obrębie budynku OSP oraz dróg gminnych rozpoczęcie prac w bieżącym 
roku a zakończenie w przyszłym roku, natomiast w obrębie budynku urzędu 
rozpoczęcie w 2024 a zakończenie w 2025 roku. 
Podpisana została umowa na dotację z Wojewódzkiego Ośrodka Ruchu Drogowego w 
Katowicach w wysokości 50% na poprawę bezpieczeństwa na drogach, dotyczących 
wdrożeniu docelowej organizacji ruchu drogowego, uporządkowania oznakowania 
poziomego i pionowego oraz montażu luster w ciągu ul. Zawadzkiego w Krupskim 
Młynie. Planujemy wyłonienie wykonawcy w sierpniu a realizację prac we wrześniu br. 
Koszt prac oszacowany został na 42 500 zł. 
Do 30 czerwca trwa składanie i wprowadzanie do Centralnej Ewidencji Emisyjności 
Budynków deklaracji dotyczących sposobu ogrzewania budynków dla budynków i 
instalacji istniejących, z zastrzeżeniem, że od uruchomienia nowego źródła ciepła lub 
spalania paliw deklaracja powinna być złożona w ciągu 14 dni. Dotyczy to 
uruchomienia źródła ciepła w nowym domu (za termin uruchomienia instalacji uznaje 
się dzień skutecznego złożenia zawiadomienia o zakończeniu budowy lub uzyskania 
decyzji o pozwoleniu na użytkowanie) lub wymiany lub montażu nowego źródła ciepła 
lub spalania paliw (termin liczy się od dnia, w którym zaistniała zmiana). 
W związku z koniecznością wprowadzenia zmian do projektu MPZP w konsekwencji 
rozstrzygnięć przegłosowanych przez Radę Gminy Krupski Młyn prowadzone są prace, 
których konsekwencją będzie ponowne wyłożenie do publicznego wglądu projektu 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wraz z prognozą 
oddziaływania na środowisko. Planuje się, że wyłożenie będzie miało miejsce na 
przełomie lipca i sierpnia z debatą publiczną na początku sierpnia. Przypominamy, ze 
zgodnie z art. 18 ust. 1 ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym, 
każdy kto kwestionuje ustalenia przyjęte w projekcie planu miejscowego, będzie mógł 
wnieść uwagi. Uwagi należy składać do Wójta Gminy Krupski Młyn, w formie 
papierowej lub w formie elektronicznej, w tym za pomocą środków komunikacji 
elektronicznej, w szczególności poczty elektronicznej, z podaniem imienia i 
nazwiska/nazwy oraz adresu zamieszkania/siedziby, oznaczenia nieruchomości, której 
dotyczy uwaga. Wójt, jako organ właściwy w kwestii rozpatrzenia uwag wyda 
zarządzenie w sprawie rozpatrzenia uwag, które zostanie przesłane składającym 
uwagi oraz będzie przedmiotem obrad komisji stałych Rady Gminy. Zgodnie z 
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kompetencją Rada Gminy w drodze głosowania podejmie decyzje czy przyjąć czy 
odrzucić rozstrzygnięcie Wójta Gminy. 
2 czerwca 2022 r. został zawarty akt notarialny na sprzedaż lokalu mieszkalnego 
położonego w Ziętku 16A (bezprzetargowa sprzedaż lokalu dla najemcy) za cenę 
45.248,50 zł brutto. 
14 czerwca zostały zawarte akty notarialne na sprzedaż: 
- lokalu mieszkalnego położonego w Krupskim Młynie przy ul. Buczka 6 – nabywca 
został wyłoniony w przetargu ograniczonym za cenę 76.000 zł brutto, 
- lokalu mieszkalnego położonego w Krupskim Młynie przy ul. Buczka 2 – nabywca 
został wyłoniony w przetargu ograniczonym za cenę 97.000 zł brutto. 
14 czerwca zostały sporządzone operaty szacunkowe dla 4 lokali mieszkalnych 
przeznaczonych do sprzedaży dla dotychczasowych najemców oraz dla nieruchomości 
gruntowej stanowiącej dz. Nr 307/76 k.m.13  o pow. 0,0148 ha, położonej w Krupskim 
Młynie przy ul. 1 Maja, przeznaczonej do sprzedaży w trybie przetargu.  
24 czerwca zostały wyłożone do publicznego wglądu na okres 6 tygodni wykazy 
nieruchomości dla: 
- działki nr 307/76 k.m.13 o pow. 0,0148 ha, KW GL1T/00042965/7 położonej w 
Krupskim Młynie przy ul. 1 Maja; wycena z operatu to 3.5858,00 zł netto 
(przeznaczenie do sprzedaży w trybie przetargu ograniczonego), 
- lokalu mieszkalnego położonego w Ziętku 8, wycena z operatu to 60.705,00 zł brutto 
(przeznaczenie do sprzedaży dla dotychczasowego najemy lokalu mieszkalnego), 
- lokalu mieszkalnego położonego w Ziętku 8, wycena z operatu to 62.589,00 zł brutto 
(przeznaczenie do sprzedaży dla dotychczasowego najemy lokalu mieszkalnego), 
- lokalu mieszkalnego położonego w Ziętku 13, wycena z operatu to 66.852,00 zł 
brutto (przeznaczenie do sprzedaży dla dotychczasowego najemy lokalu 
mieszkalnego), 
- lokalu mieszkalnego położonego w Krupskim Młynie przy ul. Kasprowicza 5, wycena 
z operatu to 67.865,00 zł brutto (przeznaczenie do sprzedaży dla dotychczasowego 
najemcy lokalu mieszkalnego). 
1 czerwca została podpisana na czas określony do 31 sierpnia 2022 r. umowa 
dzierżawy pomiędzy Gminą Krupski Młyn a Przedsiębiorstwem Handlowo-Usługowym 
NORD sp. z o.o. dla nieruchomości gruntowych  położonych w Krupskim Młynie, 
Ziętku i Potępie (powierzchnia wydzierżawiona to 9,00 m2) z przeznaczeniem na 
usytuowanie kontenerów na odzież używaną  i tekstylia. Stawka czynszu 
dzierżawnego to 6,20 zł/m2/miesiąc netto. 
15 czerwca złożony został wniosek o wydzierżawienie na okres 10 lat nieruchomości 
gruntowej stanowiącej dz. Nr 343/10 k.m.10 o pow. 0,2021 ha, na cele rekreacyjne. 
Gospodarka komunalna i mieszkaniowa 
Gospodarze terenu w czerwcu br. wykonywali prace związane z utrzymaniem dróg, 
poboczy i ciągów pieszych na terenie gminy.  
Wykonywane było koszenie i sprzątanie placów zabaw, terenów rekreacyjnych 
poprzez koszenie, grabienie, ładowanie i wywózkę trawy.  
Usuwano krzaki przy wyjeździe z Zawadzkiego 3. 
Służby gminne wykosiły i uporządkowały tereny miejscowości Potępa oraz osiedla W-
70 w ramach przygotowań do procesji Bożego Ciała.  
Wykoszono i uporządkowano teren placu zabaw i parkingu w Odmuchowie przed 
imprezą plenerową „Dzień Dziecka”. Prowadzone jest systematyczne podlewanie 
nasadzeń.  
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Wokół cmentarza komunalnego jak i na jego terenie przeprowadzone były prace 
porządkowe a także wykonana została naprawa pompy. 
Wykonywane były naprawy elementów małej architektury oraz elementów na 
placach zabaw na terenie gminy. Wyczyszczone i umyte zostały „Witacze” przy 
drogach wjazdowych. 
Przygotowane i wymienione zostały deski pokładu na moście wiszącym oraz na kładce 
pieszej przy Bance.  
Zamontowane zostały 4 kosze na odpady uliczne przy ul. Głównej, Zawadzkiego, 
Krasickiego. 
Pracownicy rozładowywali transport żywności dla Banku Żywności w Krupskim 
Młynie. 
Wywieszane były również przez pracowników gospodarczych ogłoszenia na terenie 
gminy,    w tym o odczytach wodomierzy.  
 W ostatnich dniach trwały przygotowania do obchodów 30-lecia Gminy Krupski Młyn 
oraz jubileuszu Klubu Sportowego Nitron. W prace porządkowe i pielęgnacyjne 
obejmujące zarówno koszenie trawy jak i prace utrzymaniowe związane z obiektami 
małej architektury      w parku wypoczynkowym Oczko, zaangażowani byli wszyscy 
pracownicy gospodarczy oraz osoby zatrudnione w ramach prac społecznie 
użytecznych.  
W prace zaangażowani byli również wychowankowie Ośrodka Wychowawczego, za co 
bardzo dziękujemy. W czerwcu na podstawie zebranych odczytów wodomierzy 
wystawione zostały faktury za zużytą wodę i odprowadzone ścieki. Faktury zostały 
wystawione dla odbiorców rozliczających się miesięcznie, jeden raz na 3 miesiące oraz 
jeden raz w roku. Odbiorcy, którzy zadeklarowali otrzymywanie faktur w formie 
elektronicznej proszeni są o sprawdzenie swoich skrzynek mailowych. Prosimy 
również o sprawdzenie folderu spam, gdyż może wystąpić sytuacja, że faktury za 
wodę i ścieki mogą zostać potraktowane jako spam.  
Faktury zostały wysłane z adresu: powiadomienia@krupskimlyn.pl.   
Przeprowadzone zostały kolejne badania wody podawanej do spożycia mieszkańcom 
gminy Krupski Młyn w ramach zbiorowego zaopatrzenia w wodę z ujęć w Krupskim 
Młynie, Ziętku  
i Potępie.   
Badania wykonane zostały w poszerzonym zakresie. Wartości wszystkich badanych 
parametrów mieszczą się w przyjętych normach, zgodnie z obowiązującym 
rozporządzeniem w sprawie jakości wody przeznaczonej do spożycia przez ludzi. 
Wyniki analiz są dostępne na stronie BIP-u gminy Krupski Młyn. 
Wymieniono pokrywę żeliwną na studni kanalizacji sanitarnej przy ul. Leśmiana. 
Zakupiono kosz na psie odchody, który zostanie zamontowany w najbliższym czasie w 
Krupskim Młynie na osiedlu W-70. Prosimy mieszkańców o jego użytkowanie zgodnie 
z przeznaczeniem. 
Obecnie dostarczane są mieszkańcom lokali komunalnych zawiadomienia o zmianie 
stawki czynszowej obowiązującej od lipca 2022 r. Nowa stawka bazowa czynszu 
wynosi 4,99 zł/m2 i wzrosła w stosunku do stawki poprzedniej  wynoszącej 4,63 zł/m2 
o 7,7% .  
Wysokość stawki dla poszczególnych lokali jest modyfikowana o czynniki 
podwyższające i obniżające w zależności od lokalizacji mieszkania komunalnego, jego 
wyposażenia i utrzymywania czystości części wspólnych. Stawki kształtują się od 1,82 
zł/m2 (dla lokali socjalnych) do 5,14 zł /m2 (dla lokali zmodernizowanych w Krupskim 
Młynie).   

mailto:powiadomienia@krupskimlyn.pl
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30 czerwca br. odbędzie się posiedzenie Społecznej Komisji Mieszkaniowej, celem 
zaproponowania wynajmu 3 lokali 1-pokojowych w budynku przy ul. Mickiewicza 1 w 
Krupskim Młynie  oraz 1 lokalu 2-pokojowego w Ziętku blok 13A/4.   
W czerwcu br. dokonano przeglądu i sprawdzenia gaśnic proszkowych w obiektach 
administrowanych przez Gminę Krupski Młyn tj. w budynku sportowym przy ul. 
Głównej 4A, budynku socjalnym przy ul. Krasickiego 7, budynku przy ul. Mickiewicza 1 
oraz budynku klubowym w Odmuchowie oraz przeprowadzono badanie wydajności 
hydrantów wewnętrznych w budynku sportowym przy ul. Głównej 4A. Dokonano 
sprawdzenia instalacji elektrycznej  w pomieszczeniach pawilonu sanitarnego na 
terenie basenu w Krupski Młynie oraz instalacji podłączenia pompy wody na 
zjeżdżalni, w związku z uruchomieniem basenu.   
Dokonano odbioru lokalu socjalnego położonego w budynku przy ul. Krasickiego 7/20 
w Krupskim Młynie  po zmarłym najemcy.  
Na bieżąco były usuwane awarie oświetlenia ulicznego. Awarie w czerwcu dotyczyły 
Ziętka. Referat komunalny przygotowuje i zamieszcza cyklicznie na stronie fb „Na 
Krupie” informacje dotyczące zasad prowadzenia prawidłowej segregacji różnych 
frakcji odpadów. Stosowanie przez mieszkańców dobrych praktyk w tym zakresie, 
sprzyja polepszaniu jakości segregacji a tym samym osiągnięciu przez naszą gminę 
coraz wyższych wyników w poziomach recyklingu i przygotowania do ponownego 
użycia odpadów segregowanych. Zachęcamy do zapoznawania się z tymi 
informacjami.  
Zachęcamy posiadaczy kont na fb do polubienia profilu „Na Krupie”  i do 
zapoznawania się również z różnymi innymi informacjami ważnymi dla mieszkańców, 
w tym powiadomieniami o zbiórkach odpadów wielkogabarytowych, o awariach 
wody, różnego rodzaju przypomnieniami ważnymi  w określonych sytuacjach.   
W czerwcu, po raz kolejny osoby korzystające z działek rekreacyjnych w Gminie 
Krupski Młyn zostały poinformowane poprzez ogłoszenia rozplakatowane na wiatach 
śmietnikowych, iż do pojemników brązowych powinno się wrzucać wyłącznie odpady 
ulegające biodegradacji, pochodzące z ogródków działkowych. Bardzo prosimy 
działkowców o utrzymywanie czystości  w wiatach śmietnikowych i wrzucanie 
odpadów w wielkościach mieszczących się w pojemnikach przeznaczonych do ich 
zbierania.  
Na bieżąco przyjmowane są i wprowadzane do Centralnej Ewidencji Emisyjności 
Budynków deklaracje od Zarządców Wspólnot Mieszkaniowych dotyczące źródeł 
ciepła i źródeł spalania paliw.  
Na bieżąco usuwane były awarie zgłaszane przez mieszkańców w budynkach 
komunalnych oraz  w lokalach komunalnych, prowadzona jest korespondencja z 
mieszkańcami, w zakresie spraw należących do referatu gospodarki komunalnej i 
mieszkaniowej oraz realizowana jest obsługa faktur. 
Oświata 
Do Kuratorium Oświaty  została przesłana propozycja powierzenia na 5 lat  stanowiska 
dyrektora Przedszkola nr 1 w Krupskim Młynie – Pani Zofii Opala. Jest taka możliwość, 
w sytuacji, gdy do przeprowadzonego konkursu nie zgłosiła się żadna osoba - do 
konkursu przeprowadzonego przez gminę w lutym br.  nie wpłynęła żadna oferta. 
Zakończyła się rekrutacja do przedszkoli – zapewniono miejsca wszystkim chętnym 
dzieciom z terenu gminy. Na wolne miejsca zostały przyjęte dzieci spoza terenu gminy. 
W czerwcu  zostały  przeprowadzone 3 postępowania egzaminacyjne na stopień 
awansu zawodowego  - nauczyciel mianowany. 
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Do egzaminu przystąpiło dwóch  nauczycieli ze Szkoły Podstawowej nr 1 w Krupskim 
Młynie oraz jeden nauczyciel z Przedszkola nr 1 w Krupskim Młynie. 
W komisjach, oprócz Dyrektorów placówek oraz pracownika gminy, brał udział 
przedstawiciel Kuratorium Oświaty oraz po dwóch ekspertów z listy Ministra Edukacji 
Narodowej. 
Dorobek zawodowy oraz umiejętności  nauczycieli zostały  wysoko ocenione  przez 
Komisję Egzaminacyjną – nauczyciele nie tylko zdali egzamin, ale otrzymali 
maksymalną liczbę punktów. 
W ramach rządowego programu „Poznaj Polskę”, uczniowie ze Szkoły Podstawowej w 
Krupskim Młynie wyjechali na dwudniową wycieczkę do Warszawy. 
Na realizację tego zadania szkoła otrzymała z budżetu państwa dotację w wysokości 
10.000 zł. 
Na bieżąco prowadzona jest obsługa finansowo – księgowa placówek oświatowych - 
księgowanie wszystkich wydatków i dochodów placówek oświatowych oraz naliczanie  
wynagrodzeń dla pracowników szkół i przedszkoli. Bieżąca praca w jednostkach. 
Pomoc społeczna 
Realizacja zadań wynikających z ustawy o świadczeniach rodzinnych oraz funduszu 
alimentacyjnym, kontynuacja przyjmowania i rozpatrywania wniosków, wydawanie w 
tych sprawach decyzji oraz roznoszenie korespondencji do adresatów. 
Przyjmowanie nowych wniosków na dodatki mieszkaniowe, wydawanie w tej sprawie 
decyzji administracyjnych. 
Realizacja zadań wynikających z ustawy o pomocy społecznej, tj. przeprowadzanie 
wywiadów środowiskowych, wydawanie decyzji administracyjnych, analiza potrzeb 
mieszkańców, udzielanie wsparcia, aktywizowanie do działań mających na celu 
poprawę jakości życia mieszkańców. 
Realizacja zadań w związku z nowym  świadczeniem - dodatek osłonowy, wypłaty. 
Organizacja zajęć do obywateli Ukrainy w ramach wolontariatu, współpraca z 
nauczycielem, który zaproponował prowadzenie zajęć.  
Organizacja spotkania dla obywateli Ukrainy w siedzibie GOKSiR-u (nauka języka 
polskiego, integracja dzieci). 
Dalsze wydanie żywności w związku z realizacją  programu operacyjnego Pomoc 
Żywnościowa 2014-2020, Podprogram 2021 (dla kolejnych osób, które doszły). 
Realizacja programu Asystent Osobisty Osoby Niepełnosprawnej, posiedzenie Zespołu 
Interdyscyplinarnego. 
Bardzo duża częstotliwość sprawozdań przekazywanych do Śląskiego Urzędu 
Wojewódzkiego z realizacji zadań dotyczących obywateli Ukrainy. 
Wszystkie zadania pracownicy ośrodka realizowali w mniejszym składzie ze względu 
na brak pracownika socjalnego. 
Realizacja usług opiekuńczych - coraz więcej osób starszych potrzebujących opieki. 
Realizacja specjalistycznych usług opiekuńczych - rehabilitacja dzieci 
niepełnosprawnych, zwiększenie ilości godzin. 
Motywacja mieszkańców do podjęcia leczenia odwykowego - dwie osoby zakończyły 
leczenie  wynikiem pozytywnym, obecnie podejmują działania z pomocą ośrodka aby 
się usamodzielnić i odseparować od negatywnego wpływu środowiska. 
Cykliczne spotkania z przedstawicielami pozostałych ośrodków z terenu powiatu. 
Bieżąca praca ośrodka, tj. obsługa działalności kancelaryjnej, archiwizowanie 
dokumentów, transport podopiecznych ośrodka do szpitala, sprawozdawczość. 
Zdrowie, Kultura, Sport i Rekreacja, Biblioteka Publiczna, Kultura, Sport i Rekreacja 
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W związku ze zniesieniem większości obostrzeń  związanych z zapobieganiem, 
przeciwdziałaniem i zwalczaniem zakażenia wirusem SARS-CoV-2 działalność GOKSiR-
u w Krupskim Młynie powraca do stanu sprzed epidemii, mając jednak dalej na 
uwadze troskę o zdrowie i bezpieczeństwo klientów naszej instytucji oraz jej 
pracowników. 
Na Hali Sportowej odbywają się zajęcia dla zorganizowanych grup: 
dorośli: aerobik, pilates, joga, crossfit, piłka nożna, siatkówka, badminton; 
dzieci i młodzież: zajęcia dla najmłodszych „Wesoło i Sportowo”, zajęcia sportowe dla 
dzieci i młodzieży. Ponadto w dalszym ciągu prowadzona jest również działalność 
siłowni. Stopniowo wznawiane są zajęcia w placówkach kulturalnych GOKSiR-u. 
Dwa razy w miesiącu odbywają się spotkania Młodych Ratowników Zielonej Gminy (w 
GOKSiR w Krupskim Młynie i w Klubie w Ziętku). W Domu Kultury w Potępie, dwa razy 
w tygodniu, odbywają się zajęcia kreatywne dla goszczących w naszej gminie dzieci i 
młodzieży z Ukrainy, prowadzone przez panią Janinę Ochmann z Potępy. 
11 czerwca 2022r. nad stawem w Odmuchowie odbył się coroczny Gminny Dzień 
Dziecka. Na dzieci czekały liczne atrakcje przygotowane przez organizatorów m.in. 
zawody wędkarskie, pływanie kajakami, przejażdżki quadem, zabawy strażackie, gry i 
zabawy, bańki mydlane, malowanie eko-worków, fotościanka, wata cukrowa, popcorn. 
Z kolei wieczorem na terenie Amfiteatru w Krupskim Młynie na naszych milusińskich 
czekała kolejna atrakcja. W kinie pod chmurką wyświetlony został film animowany pt. 
„KRUDOWIE”. Dziękujemy głównemu sponsorowi i partnerowi wydarzenia: NITROERG 
S.A., oraz pozostałym współorganizatorom wydarzenia: Gminie Krupski Młyn, Kołu 
Wędkarskiemu w Krupskim Młynie, OSP Potępa/Wielowieś, Związkom Zawodowym 
Pracowników Przemysłu Miedziowego, ROH w Krupskim Młynie, stowarzyszeniu 
frymark za wsparcie i zapewnienie dodatkowych atrakcji dla naszych kochanych 
dzieci.12 czerwca 2022r. na łące za plebanią kościoła parafialnego w Krupskim Młynie 
odbył się III Parafialny Piknik Rodzinny. Organizatorzy zadbali o wiele atrakcji zarówno 
dla dzieci jak i dla dorosłych m.in. gry i zabawy dla dzieci z nagrodami, występ 
orkiestry kościelnej, ciasto, kawa, herbata, wata cukrowa, popcorn, grill. Piękna 
pogoda i miła atmosfera sprawiły, że uczestnicy pikniku miło spędzili niedzielne 
popołudnie. Organizatorzy: Parafia p.w. św. Józefa w Krupskim Młynie, grupa Caritas i 
grupa Misyjna, GOKSiR Krupski Młyn, Gmina Krupski Młyn, Sołectwo Krupski Młyn, 
NITROERGS.A., OSP Krupski Młyn, nauczyciele oraz uczniowie SP Krupski Młyn, 
Stowarzyszenie Frymark, Gminne Koło Hodowców Gołębi Pocztowych, Firma 
„INSIDECOR Ewelina i Paweł Szewczyk”, Radio Krupski Młyn. 
W analizowanym okresie trwały intensywne prace remontowo – porządkowe na 
terenie basenu kąpielowego w Krupskim Młynie. Od 18 czerwca 2022r. basen został 
oficjalnie otwarty dla użytkowników. 
Szczegółowe informacje dotyczące funkcjonowania basenu znajdują się na stronie 
internetowej GOKSiR-u oraz na profilu facebook’owym. 
W dniach 24 – 26 czerwca 2022r. uroczyście obchodzono dwa jubileusze:  75 - lecia 
Klubu Sportowego "Nitron" oraz 30 - lecia Gminy Krupski Młyn. Z tej okazji 
przygotowano wiele atrakcji zarówno sportowych jak i kulturalno – rozrywkowych. 
Emocji sportowych dostarczyły turnieje piłki nożnej, skata sportowego, tenisa 
ziemnego, trening z mistrzem Mario Mucholem, czy wreszcie pojedynek piłkarski KS 
Nitron vs. KS Ruch Radzionków. Z kolei na terenie parku „Oczko” działo się, oj, działo. 
Występ orkiestry dętej, konkurs wiedzy o gminie Krupski Młyn, spektakl teatralny dla 
dzieci w wykonaniu Ewy Gorzelak – Dziduch i Zbigniewa Dziduch, koncert „Po 
strunach do nieba” w wykonaniu Sebastiana Maciejskiego, Mariusza Wrzaska i 
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Wojciecha Janika, koncert zespołu PURE DESIRE, a na koniec zabawa taneczna z 
DJ’em. Ponadto na uczestników wydarzenia czekały inne dodatkowe atrakcje m.in. 
dmuchańce, alpaki, malowanie kredą, występ magika, jazda konna, wystawa 
samochodów KIA, kiermasz, grochówka, rodzinne wędkowanie w Odmuchowie. 
Dodatkowo na ternie „Oczka” swoje miejsce znalazło również stowarzyszenie frymark, 
które w formie strefy relaksu oraz innych atrakcji mogło przeprowadzić charytatywną 
zbiórkę dla Paulinki. Wartym zaznaczenia również jest fakt, iż przed oficjalnym 
otwarciem głównego dnia obchodów odprawiona została Msza św. z okazji 
obchodzonych jubileuszy. 
Organizatorzy: Gmina Krupski Młyn, Klub Sportowy „KS Nirton”, Akademia Piłkarska 
Krupski Młyn, GOKSiR Krupski Młyn, NITROERG S.A., stowarzyszenie frymark.Od 
przyszłego miesiąca w Galerii „OK” mieszczącej się w siedzibie GOKSiR w Krupskim 
Młynie przy ul. Zawadzkiego 3 będzie można obejrzeć wystawę rysunku satyrycznego 
pt. „TO JEST ŻYCIE”. Autorem prac jest pan Zbigniew Cichowlaz, mieszkaniec Gminy 
Krupski Młyn. 
 

Gminna Biblioteka Publiczna 
Wszelkie działania i akcje skierowane do użytkowników Biblioteki zamieszczane są na 
bieżąco na stronie www Biblioteki. 
 

Bezpieczeństwo, Obrona Cywilna, Straże Pożarne, Dane osobowe 
Ochrona Danych Osobowych w Urzędzie Gminy oraz Gminnym Zespole Oświatowym 
(zapewnienie przestrzegania przepisów RODO, konsultacje z pracownikami w sprawie 
przepisów dotyczących danych osobowych itp.), uzgadnianie projektów umów 
powierzenia danych osobowych, klauzul informacyjnych oraz innych  dokumentów. 
 

Sprawy dotyczące Ochotniczych Straży Pożarnych (materiały i wyposażenie, 
ubezpieczenia samochodów pożarniczych, ekwiwalent pieniężny za udział w akcjach 
ratowniczych, itd.) oraz działania w zakresie ochrony zwierząt. 
 

Pomoc obywatelom Ukrainy: 
rozpatrywanie wniosków o świadczenie pieniężne za zapewnienie zakwaterowania i 
wyżywienia obywatelom Ukrainy przebywającym na terytorium RP w związku z 
działaniami wojennymi – na dzień dzisiejszy rozpatrzonych zostało 30 wniosków na 
kwotę 105.360,00 zł. 
 

Sprawy różne 
Propozycja prac nad miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego gminy 
Krupski Młyn: 
publikacja ogłoszenia o terminie wyłożenia planu i debacie publicznej – 8 lipca br. 
wyłożenie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Krupski Młyn 
– 18 lipca do 12 sierpnia br. 
dyskusja publiczna nad projektem miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego – 9 sierpnia br. 
termin składania uwag do projektu miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego – do 31 sierpnia br. 
Wójt Gminy 
Franciszek Sufa 
 

Sekretarz Gminy 
Danuta Pries 
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Wnioski radnych złożone na posiedzeniu Komisji Rady 24 maja 2022 r. 

L.p. Imię i nazwisko 
autora wniosku 

 
Czego dotyczy 

Data 
skierowania do 

pracownika 

Odpowiedzialny 
za realizację 

Potwierdzenie 
skierowania do 

realizacji 

1 Adam Łuć 

 

rozważenia możliwości udostępnienia przenośnej toalety 

przy stawie w Krupskim Młynie 

25 maja 2022 r.   

  obecnie nie jest planowane udostępnienie dodatkowej 

toalety przy stawie. Z toalety można skorzystać w 

budynku sportowym. 

   

2 Bogdan Huczko usunięcia suchej olchy na odcinku między pocztą a 

mostem betonowym 

25 maja 2022 r.   

  przygotowywany jest wniosek do Starostwa Powiatowego 

o wycinkę drzewa. 

   

3 Iwona Szaton naprawy zapadającej się kostki przy studzience (k/apteki) 

przy ul. Głównej w Krupskim Młynie 

25 maja 2022 r.   

  wykonana została naprawa kostek brukowych przy 

studzience kanalizacyjnej w tym rejonie. 

   

4 Roman Kulawik uzupełnienia brakującej kostki przy przystanku 

autobusowym w Ziętku oraz załatanie dziury przy bloku Nr 

6 w Ziętku – dziura powoduje, że przejeżdżające 

samochody wjeżdżają na chodnik 

 

25 maja 2022 r.   

  kostka brukowa przy przystanku autobusowym została    
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uzupełniona.Prace związane z uzupełnieniem bruku w 

rejonie przejazdu przy bl. 6 w Ziętku zostaną wykonane w  

lipcu br.   

5. Adam Łuć interwencji do Zarządu Dróg Powiatowych o naprawę 

drogi powiatowej w Potępie – po wykonaniu na niej 

nakładki 

25 maja 2022 r.   

  wniosek o naprawę drogi powiatowej 3235S odcinek 

pomiędzy ulicą Studzienną w Kotach a wjazdem do 

miejscowości Potępa skierowano pisemnie do ZDP w 

Tarnowskich Górach.  

   

6. Róża Ochman-
Szyguła 

wyczyszczenia zarośniętych płyt chodnikowych przy 

działce planowanej do przejęcia przez gminę (przy ZSP w 

Potępie) 

25 maja 2022 r.   

  chodnik we wskazanej lokalizacji został oczyszczony  z 

wrastającej zieleni.  

   

7. Jacek Kiszkis naprawy drogi – ul. Miarki – wyrównanie terenu 25 maja 2022 r.   

  
 

modernizacja ul. Miarki została ujęta do zadań 

finansowanych ze środków rządowego programu Polski 

Ład.  
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Wnioski radnych złożone na sesji Rady Gminy 31 maja 2022 r.  

 
L.p. 

 
Imię i nazwisko 
autora wniosku 

 
Czego dotyczy 

 
Data skierowania 

do pracownika 

 
Odpowiedzial

ny za 
realizację 

 
Potwierdzenie 
skierowania do 

realizacji 
 

1.  Jolanta Michałek  oświetlenie ul. Krasickiego, Sienkiewicza (doświetlenie 
tego przejścia)  

1 czerwca 2022 r.   

  sprawa punktu świetlnego w tej lokalizacji była 
analizowana w terenie w okresach wcześniejszych.                     
W miarę możliwości finansowych przewiduje się 
zabudowę jednego punktu oświetlenia solarnego.  

   

2.  Jolanta Michałek odkomarzania na terenie gminy  1 czerwca 2022 r.   

  przeprowadzenie zabiegu odkomarzania nie jest 
przewidywane.  

   

3.  Edward Pilarski  dokonanie przeglądu suchego dębu na Kanolu 1 czerwca 2022 r.   

  dokonano wizji w terenie. Na chwilę obecną stwierdzono, 
że dąb jest zdrowy. Jednak w celu sprawdzenia żywotności 
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drzewa i bezpieczeństwa mieszkańców planuje się zlecenie 
sporządzenia  opinii dendrologicznej. 

4.  Edward Pilarski interwencja do ZDP – drzewa wrastające w drogę – 
Odmuchów przed przejazdem kolejowym 

1 czerwca 2022 r.   

  sprawa ta została uwzględniona w korespondencji do ZDP                          
w Tarnowskich Górach.  

   

5.  Edward Pilarski montaż progu zwalniającego – ul. Piecucha  1 czerwca 2022 r.   

  obecne elementy progu zwalniającego są 
wyeksploatowane.  W miarę możliwości zakupiony 
zostanie nowy próg i wmontowany w dotychczasowym 
miejscu. 

   

6.  Edward Pilarski  interwencja do ZDP - ul. Leśna w Potępie - pobocza są 
wyższe niż poziom jezdni 

1 czerwca 2022 r.   

  sprawa ta została uwzględniona w korespondencji do ZDP                          
w Tarnowskich Górach.   

   

7.  Andrzej Janus załatania dziur – ul. Zielona  1 czerwca 2022 r.   

  prace zostały wykonane poprzez uzupełnienie ubytków 
masą na zimno przez służby gminne. 

   

8.  Andrzej Janus rozważenia możliwości ograniczenia wjazdu z wyjątkiem 
mieszkańców Starego Ziętka (droga w kierunku ogródków 
działkowych ze Starego Ziętka do Potępy) 

1 czerwca 2022 r.   

  droga przez „Stary Ziętek” stanowi drogę publiczną będącą  
połączeniem poprzez most na rzece Mała Panew                                             
z miejscowością Potępa. Obecnie nie planuje się 
ograniczenia ruchu na tej drodze tylko dla mieszkańców 
„Starego Ziętka”. W celu wymuszenia wolniejszej jazdy na 
tym odcinku zostało wprowadzone ograniczenie prędkości 
do 30 km/h a uczestnicy ruchu są zobowiązani do 
przestrzegania przepisów ruchu drogowego. W przypadku 
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zauważenia łamania przepisów drogowych fakt ten należy 
zgłaszać do Policji.  

9.  Iwona Szaton wykoszenie poboczy przy kapliczce przy ul. Leśmiana przed 
15 czerwca br. 

1 czerwca 2022 r.   

  prace w tym rejonie zostały wykonane przez służby 
gminne  w pierwszej dekadzie czerwca br.  
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